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ACTA NÚM. 70  DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL D’ALZIRA  

  

Al Saló de Plens de l’Ajuntament d’Alzira, a les 17:40 h del 5 d’octubre de 2022, prèviament 

convocats dins del termini i la forma corresponents, es reunixen per tractar els assumptes inclosos en 

l’orde del dia, en segona convocatòria, els i les membres del Consell Escolar Municipal (CEM) 

d’Alzira que s’indiquen a continuació  

 

ASSISTENTS:  

  

President 

Diego Gómez i Garcia   President 

 

Vocals   

Isabel Magalló Albert   CCOO-PV 

Laura Hurtado Cano   FSIE 

Ángeles Alcalá Casterá   FSIE 

M. José Magraner Sierra  AMPA C. La Purisima 

Rosario Giménez Rufino   AMPA CEIP Ausiàs March 

Raquel Oltra Casanoves  AMPA C. Sagrada Familia 

Javier Palacios Serrano  AFA CEIP F. García Sanchiz 

Esther Tortosa Verdejo  AMPA CEIP Tirant Lo Blanc 

Maria Calvo Palomares  Regidora delegada 

Ester Blasco Cuesta   Representant directors/es dels centres públics 

M. Antonia Ramirez Gimeno Representant directors/es dels centres públics 

Begoña Mazo Cardona  Representant directors/es dels centres concertats 

Bruno Castro Giménez  Representant Serveis Socials Municipals 

 

Vocals presents però pendent de la proclamació en el Ple Municipal: 

Josep Casanova Sánchez  Intersindical Valenciana 

Josep Antoni Mascarell Roca Intersindical Valenciana 

Pilar Marzal Penalba  AMPA IES Rei en Jaume 

Jaime Rosell Marín   AMPA CEIP Vte. Blasco Ibáñez 

Laura Vila Olaso   CCOO-PV 

 



 
 
 

pàg. 2 
 

Auxiliar de la secretària 

Sergio Piera Pérez 

 

ABSENTS: 

Andreu Boix Mecinas AMPA C. Xúquer Centre Educatiu (pendent de la proclamació en 

el Ple Municipal) 

Maria José Serrano   FSIE 

Ignacio Martínez Arrue  Representant de l’Administració Educativa 

 

1. CONSTITUCIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL D’ALZIRA I PRESA DE POSSESSIÓ 

DELS MEMBRES. 

 

El president, Diego Gómez,  explica que d’acord amb la normativa es va iniciar la renovació de la 

composició del Consell Escolar Municipal. En el Ple celebrat el 27 d’abril de 2022 es va acordar 

composició del Consell Escolar Municipal, i en la sessió celebrada el 27 de juliol de 2022 es va 

proclamar la major part del personal membre del Consell Escolar Municipal, que són els que estan 

presents en la sessió de hui. 

De 31 membres que té el CEM d’Alzira, s’han designat a 22 (alguns pendent de proclamar-se en 

el proper Ple Municipal). Falten per designar els/les representants de les següents entitats:  

- 1 representant de la Confederació Intersindical Valenciana 

- 1 representant d’ANPE 

- 1 representant d’USO C.V. 

- 1 representant de CSIF 

- 1 representant AMPA IES La Murta 

- 1 representant AMPA C. Sants Patrons 

- 1 representant associació d’alumnes d’Alzira. 

- 1 representant Associació de Veïns El Racó 

- 1 representant UGT 

 



 

 

educacio@alzira.es · Tel. 96 245 92 50 · c/ Rambla 23 · 46600 Alzira ·  www.alzira.es· 

Es llig els noms dels i les representants del Consell Escolar Municipal i l’entitat a la que 

representen, i es dóna per constituït el nou Consell Escolar Municipal d’Alzira. 

 

2. ELECCIÓ DEL SECRETARI/A I SUPLENT. 

 

El president, Diego Gómez, planteja la necessitat d’elecció de secretari/a i suplent. Es presenta 

voluntària María Ramírez Gimeno, representant dels/les directors/es dels centres públics d’Alzira.  

 

S’aprova per unanimitat que María Ramírez Gimeno siga la secretària del Consell Escolar Municipal 

d’Alzira. 

 

 
3. REGLAMENT DE RÈGIM INTERN DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 

 
El president, Diego Gómez,  comenta que junt a la convocatòria de la sessió, s’ha enviat el 

Reglament de Règim Intern del CEM, per a que tot el personal membre del CEM conega el seu 

funcionament.  

 

4. PRECS I PREGUNTES 

 
Diego Gómez pren la paraula per comentar el següent: 

 

- Tal i com s’ha comentat en l’anterior CEM, després del pont d’octubre, s’establirà un 

calendari de visites al centres amb la regidora d’Educació, per valorar les actuacions més 

urgents en els centres, i poder ficar-les en el pressupost del 2023. A més, caldrà estudiar 

quines actuacions corresponen a la Conselleria i quines altres a l’Ajuntament. A més a 

més, intentarà presentar la proposta del pressupost d’Educació per al 2023 al CEM, 

abans de la seua aprovació. 

 

- Respecte al programa Edificant, s’està a l’espera de les actuacions en el Rei en Jaume, 

en el José María Parra i en el Vte. Blasco Ibáñez. També s’intentarà incorporar 

actuacions en el CEIP Alborxí i en aquells centres que siga necessari. 

 

- Altres temes que aniran tractant-se en el CEM són l’escolarització a la localitat, les ajudes 

assistencials que es concedeixen des del departament d’Educació, l’ús social de les 

instal·lacions dels centres educatius d’infantil i primària públics de la localitat... 



 
 
 

pàg. 4 
 

 

Ester Tortosa pregunta per la publicació en premsa del Projecte previst en el C/ del Professor Bernat 

Montagud (carrer on estan el centres educatius de la zona de  Tulell). Diego li respon que ha estat 

aprovat per la Diputació de València, que caldrà licitar-lo i que esperen començar en el 1r trimestre 

del 2023. Es reunirà als centres de la zona per informar-los del projecte. 

 

Isabel Magallò espera que es reprenga la Comissió encarregada de l’estudi educatiu de la localitat, i 

a més, espera que es creen comissions de treball sobre la igualtat i no discriminació, una comissió 

energètica i una comissió sobre la mobilitat sostenible. 

 

Sobre la mobilitat sostenible, Ester Blasco comenta que hi ha un projecte molt interessant de la 

Conselleria anomenat coeducacentres, i que tal vegada, seria molt interessant per a la localitat.  

 

A més a més, Ester Blasco sol·licita la paraula per llegir un escrit dels/les directors/es del centres 

públics d’Educació Infantil, Primària i Educació Especial d’Alzira sobre el Pla de Sostenibilitat dels 

centres educatius. L’escrit és el següent:  

 

Alzira, 28 de setembre de 2022 

 
Reunits el passat dimecres, dia 28 de setembre, en sessió de coordinació de treball, els 

directors/es dels centres públics d’Educació Infantil, Primària i Educació Especial de la localitat, 
al Col·legi Pintor Teodoro Andreu, dins dels temes tractats en l’ordre del dia, acordàrem 
presentar al Consell Escolar Municipal el present escrit per a que s’adjunte a l’acta de la reunió 
d’avui, dia 5 d’octubre i que a continuació passe a llegir: 
 
Els directors i directores de les escoles públiques d’Educació Infantil, Primària i Educació 
Especial sol·licitem que s’establesquen les mesures de coordinació necessàries amb el 
consistori per poder desenvolupar de manera conjunta i coordinada el Pla de Sostenibilitat dels 
centres educatius, donat que:  
 
La Resolució del 5 de juliol de 2022, per la qual s’estableixen les instruccions per a 
l’organització i funcionament dels centres que imparteixen Educació Infantil del 2n cicle i 
Educació Primària durant el curs 2022-2023, concreta en l’article 2.1, que disposem del curs 
acadèmic 2022-2023 per a elaborar, amb la col·laboració del personal tècnic de l’Administració 
municipal, un pla de sostenibilitat de recursos, eficiència energètica i tractament de residus.  

 
Atenent a aquesta normativa, sol·licitem que es convoquen les reunions pertinents amb els 
directors i directores dels col·legis de la localitat per establir la ruta d’actuació i el pla de 
sostenibilitat que s’ha de portar a terme.  
 
A més, vinculat a aquest àmbit, sol·licitem que els contenidors de reciclatge tornen a ubicar-se,  
dins dels centres educatius que ho sol·liciten, ja que atenent a la Llei Orgànica 3/2020 de 29 de 
desembre i al Decret 106/2022 de 5 d’agost, l’educació ambiental i la concreció de situacions 
d’aprenentatge vinculades als objectius de desenvolupament sostenible de l’agenda 2030, 
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obliguen a les escoles ha programar activitats educatives centrades en la cura i respecte de 
l’entorn immediat.  
 
És per això, que s’ha de facilitar que els centres escolars puguen realitzar de manera efectiva i 
pràctica la separació de residus i reciclatge dins del recinte educatiu, sent l’Ajuntament o 
l’entitat en qui delegue qui s’encarregue de recollir el fem que s’emmagatzemen en aquests 
contenidors. 
 
Per últim, aprofitem el present escrit per recalcar la necessitat d’augmentar la partida 
pressupostaria destinada a l’àmbit educatiu de la localitat, per poder fer front a les tasques de 
manteniment necessàries.  
 
Esperant resposta al present escrit i agraint d’antuvi la vostra col·laboració,  
 
Signat: 
En representació dels directors/es dels col·legis públics d’Educació Infantil-Primària de la 
localitat al Consell Escolar Municipal 
 
Ester Blasco Cuesta                 Maria Antonia Ramírez Gimeno 

 

 

Jaume Rosell pren la paraula per assenyalar el gran i complicat treball que s’està realitzant des 

de la Comissió d’Escolarització de la localitat, on ja porten ateses més de 400 sol·licituds 

d’escolarització, des de que va finalitzar el calendari d’admissió de l’alumnat per al curs 2022-

2023.  

 

I sense més finalitza el CEM sent les 18.30 h del dia, mes i any abans indicat. 


